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Aláírták a mezőgazdasági támogatásokra vonatkozó 
szerződéseket

Községünk pénzalapja idén szeptemberben kilenc vonalat jelentetett meg a mezőgazdászok támogatására, melynek keretösszege hatmillió dinár 
volt. Összesen 141 pályázati beadvány érkezett, és mindegyik meg is felelt a feltételeknek és 4,8 millió értékű összeget tudott az önkormányzat 
jóváhagyni. A gazdasággal és mezőgazdasággal megbízott tanácstagtól, Huzsvár Ervintől megtudtuk, mint az előző években, idén is a kamattámo-
gatásokra volt a legnagyobb az érdeklődés, melyre 43 gazda jelentkezett.

– Ez nem egy kedvező mutató olyan tekintetben, hogy ebből is látszik, a termelőknek kölcsönre van szükségük, hogy el tudják indítani a repro-
dukciót. Folyamatosan, évről évre tudjuk emelni az alap keretösszegét, mely 2016-ban ötmilliót tett ki, idén hatot, jövőre pedig hetet tervezünk. A pol-
gármester elmondta, hogy az önkormányzat mindig is arra törekedett, hogy az idegenforgalom, a kis- és középvállalkozók mellett a mezőgazdaságot 
támogassa leginkább, hiszen ez az egyik legmeghatározóbb tevékenysége ennek a területnek és az itt élő embereknek.

– A támogatási formát a 2018-as évben szeretnénk olyan értelemben átalakítani, hogy kiegészítő támogatása legyen a tartományi, köztársasági 
vagy a nemzetközi alapoknak és forrásoknak. Idén nem tudták kihasználni a gazdák a lehetőségre szánt teljes összeget, ezért is fontos az, hogy 
ne csak szerződjünk és támogassunk, hanem meg is hallgassuk őket, nyitottak legyünk az elképzeléseikre és tudjuk, melyek azok a támogatási 
vonalak, melyekre az önkormányzatnak reagálnia kell. Ha minden évben ki tudunk alakítani egy jó, hosszú távú stratégiát, hogy az elkövetkező 
években milyen támogatási formáink lesznek és azokból évente ki, mekkora mennyiségben és hogyan fog részesülni, akkor építkezve el tudjuk azt 
érni, hogy a mezőgazdasági termelőink elkezdjenek feldolgozással is foglalkozni – emelte ki Fejsztámer Róbert. (x)


